
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 
konaného dňa 26. augusta 2024

Prítomní poslanci: Miroslav Baláž, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň, Michal Forgáč.
Ospravedlnení: Mgr. Michaela Hátašová
Neprítomní: Bohuslav Oravec
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 17:05 hod. otvoril starosta obce Daniel Pokrievka, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že sú prítomní 4 poslanci zo 7 zvolených a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: za predsedu Dušana Ilavská, ako členovia Miroslav Baláž 

a Ing. Dušan Strapoň. Za overovateľov zápisnice starosta určil: Radoslav Králik a Ing. Dušan Strapoň, za 
zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Ilavská -  predseda, Miroslav Baláž, Ing. Dušan Strapoň - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, D ušana Ilavská , Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Nákup traktora s príslušenstvom
6. Cesta do Račkovej doliny
7. IBV -  výstavba komunikácie
8. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Miroslav Baláž vystúpil s návrhom na zmenu programu.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Mám taktickú poznámku: v zmysle §5 ods.3 Rokovacieho poriadku 
Obecného zastupiteľstva obce Pribylina: Kto navrhuje bod do programu, predkladá k nemu aj materiál tak, aby 
z vecného i časového hľadiska umožnil prijaté uznesenia obecného zastupiteľstva.
Miroslav Baláž: Predkladám návrh zmeny programu -  z dôvodu prítomnosti stavebníkov IBV navrhujem 
presunúť bod IBV na začiatok a navrhujem doplniť tieto ďalšie body: kamerový záznam, ZŠ s MŠ, ATC 
a Diskusia.
Poslanci hlasovali o každom bode osobitne, každý bod bol jednomyseľne schválený.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
poslanecký návrh poslanca Miroslava Baláža na doplnenie bodov programu rokovania nasledovne:



1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Kamerový záznam.
6. 1BV -  výstavba komunikácie.
7. Nákup traktora s príslušenstvom.
8. Cesta do Račkovej doliny.
9. ZŠ s MŠ.
10. Autocamping.
11. Diskusia.
12. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, D ušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. D ušan Strapoň 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 

Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
Miroslav Baláž: Predkladám návrh uznesenia: OZ schvaľuje kamerový záznam z obecného zastupiteľstva 
26.8.2024.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
súhlasí
s nahrávaním OZ na kamerový záznam.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, D ušana Ilavská. Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň 4
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 6
Starosta obce: Verejné obstarávanie na výber zhotoviteľa stavby komunikácia IBV Medzi záhradami robíme 
podľa nového zákona platného od 1.8.2024, máme vybraného obstarávateľa a zajtra doladíme posledné detaily 
v texte a následne môžeme vyhlásiť VO. Výstavba by mala trvať 3-4 mesiace.
Dušana Ilavská: Stavebná komisia 26.6.2024 prejednala túto tému, na minulom zasadnutí OZ som mala pre vás 
pripravenú súhrnnú informáciu o celom procese. Nakoľko sa OZ skončilo skôr, dovoľte mi, aby som vás s jej 
obsahom oboznámila teraz:
„Na IBV sa uskutočnilo vykolíkovanie plánovanej cesty vetvy A 936,8m. Predpokladaná cena zákazky bola 
vyčíslená nanovo podľa aktuálnych cien na hodnotu 405 000 eur.
Zákazka podľa projektovej dokumentácie:
VSTUP: 38m lôžková úprava + bočné spevnenie + povrchový asfalt
CESTA: Štrkopiesok 150mm, Štrkodrva 200mm, Obaľované kamenivo 80mm OKU, Obaľované kamenivo 50mm
OKI, Asfaltobetón A BIII40mm
CHODNÍKY: Štrkopiesok 150mm, Štrkodrva 200mm
OBRUBNÍK: Pieskové lôžko 30mm, Zámková dlažba 80mm
INŽINIESRKE SIETE



Momentálne máme oslovených troch verejných obstarávateľov, kde jeden z nich podľa nášho výberu /kde bude 
rozhodovať cene za akú to urobí/začne od 1.8.2024 obstarávanie. VO bude vykonávané podľa nového 
stavebného zákona, ktorý začne platiť 1.8.2024. “
Pán starosta, prečo sme ešte nezačali VO?
Starosta obce: Očakávali sme, že nový postup bude jednoduchší a postačí osloviť 3 dodávateľov, nakoniec sa 
ukázalo že VO predsa len bude potrebné urobiť.
Radoslav Králik: Tvrdil si nám, že výstavba zjazdu z hlavnej cesty sa môže robiť aj v septembri a októbri. Trváš 
na tom, že je to tak? Kedy sa budú práce realizovať? Vieme určite, ktoré mesiace to môžu byť?
Starosta obce: Od mája do septembra alebo októbra.
Radoslav Králik: Vysokonapäťový kábel uložený v zemi prechádza cez niekoľko stavebných pozemkov aj trasu 
komunikácie. Aká je predstava obce o riešení tohto problému?
Starosta obce: Vlastníkom kábla je Liptovské múzeum, vlastníkom pozemkov je PSBU Pribylina. Obec nie je 
oprávnená zasahovať do týchto práv. Jednania medzi kompetentnými stranami začali, ale z dôvodu zmeny 
riaditeľa Liptovského múzea neboli dokončené.
Radoslav Králik: Kábel blokuje 6 stavebných pozemkov. Neoplatí sa obci investovať do riešenia tohto 
problému? Obávam sa, že keď financie nepoužijeme v tomto roku, budúci rok sa nebudú dať použiť.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Položka sa môže narozpočtovať normálne na rok 2025.
Dušana Ilavská: Pán starosta, v marci si dostal úlohu zvolať stretnutie MLD a PSBU Pribylina a konať v tejto 
veci. Podľa mojich informácií výstavba cesty nezačne skôr ako o 2 mesiace. Navrhujem povoliť k tomuto bodu 
diskusiu.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Vstup každého občana z pléna sa schvaľuje v zmysle rokovacieho 
poriadku jednotlivo.
Radoslav Králik: Teraz sme zase v bode, že realizácia výstavby cesty na IBV začne možno o 2 mesiace. My 
poslanci sme spravili všetko pre to, aby sa cesta robila tento rok, a aj tak sme to nedokázali. Chceli sme, aby sa 
objednal človek, ktorý by nám s tým pomohol. Zaplatil by sa a aj tak by sme na tom ušetrili, lebo náklady na 
výstavbu každý rok narastajú.
Dušana Ilavská: Dávam poslanecký návrh, aby vystúpil Milan Bobrík. (hlasovanie: 4 za)
Milan Bobrík: Som rád, že sa toto OZ nahráva, aby to všetci videli. Už dlho upozorňujem na to, že čí neskôr 
začneme s výstavbou cesty, tým drahšie to bude. Pán starosta, sedeli sme spolu na stavebnom úrade, kde nám 
boli odporúčané kroky ktoré máš urobiť. V marci sa ukázalo, že si sa tým vôbec nezaoberal. Prešlo leto a po 1. 
auguste, keď si tvrdil, že máš obstarávateľa, sa ukázalo že to nie je pravda. Klameš nás v jednom kuse.
Miroslav Baláž: Dávam poslanecký návrh, aby vystúpil Marek Martan. (hlasovanie: 4 za)
Marek Martan: Tretí krát sa tu stretávame, sľuboval si že tento rok budeme kolaudovať, cítiš sa stále na to byť 
starostom?
Starosta obce: Kolaudáciu som vám nesľúbil ja, termíny boli nereálne. Áno potvrdzujem, že mi Milan Bobrík 
veľa pomohol.
Marek Martan: Každý nesie zodpovednosť za svoju prácu. Zavádzaš nás, dohodnuté termíny nedodržuješ, je to 
normálne?
Radoslav Králik: ( k starostovi) Cítiš sa stále na to vykonávať svoju funkciu?
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: To nie je k bodu programu.
Milan Bobrík: Veci sa musia riešiť súbežne. VO je jedna vec, kábel v trase cesty je druhá vec. A možno bude 
tých problémov viac.
Starosta obce: Milan si ochotný pomáhať mi aj ďalej?
Milan Bobrík: Do žiadnej komisie už nepôjdem, ale poradím a pomôžem koľko budem môcť. Stavebné 
povolenie na cestu je vydané, urobí sa VO a môže sa začať so stavbou. Prepáč, ale zdá sa mi že to nezvládaš.

Michal Forgáč vstúpil do rokovacej miestnosti o 18:03 hod.
Starosta obce: Konštatujem, že je prítomných 5 poslancov, OZ je uznášaniaschopné.

Dušana Ilavská: Už druhý rok chceme urobiť stretnutie s vedením MLD a PSBU Pribylina vo veci 
vysokonapäťového kábla. Toto sú ľudia, ktorí s obyčajným poslancom sedieť nebudú. Prečo sa stretnutie doteraz 
neuskutočnilo?
Starosta obce: Vlastník kábla ani vlastník pozemkov sa nechystajú investovať do prekládky kábla. A obec 
nemôže investovať do cudzieho majetku.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Odporúčam riešiť to formou združenia finančných prostriedkov. 
Miroslav Baláž: Dávam poslanecký návrh, aby vystúpil Ing. Vladimír Cisár, (hlasovanie: 5 za)
Ing. Vladimír Cisár: Prvý som postavil dom, a mal som to šťastie, že som uprosil bývalého pána starostu a dom 
máme skolaudovaný. Považujem za nevhodné, aby sme tu takto útočili na starostu. Ak pôjdu poslanci proti 
starostovi, môžeme to rovno zabaliť. Ale chcem povedať, že sa cítim podvedený, lebo som staval s tým, že predo 
mnou je voľný plač. Teraz sa dozvedám, že výstavba bude pokračovať aj tam, kde pôvodne nemala byť. Chcem 
ťa poprosiť, pán starosta, venuj sa aj tomuto problému.
Starosta obce: Podľa Zmeny a Doplnku č.l územného plánu z roku 2007 je oblasť zaradená ako územná rezerva 
pre bývanie.
Michal Forgáč: Nejdeme proti starostovi, ale keď teraz vidíme, že sa za 2 roky nič neurobilo, tak sa hanbíme. 
Radoslav Králik: Tlačili sme na PSBU, aby robili ostré zmluvy. PSBU splnilo úlohu, a my sme tam kde sme 
boli. Prijmime uznesenie o stretnutí vo veci kábla.



Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
odporúča
starostovi obce zvolať stretnutie s predstaviteľmi PSBU Pribylina -  predseda a Liptovského múzea -  riaditeľ 
v riešení otázky IBV v termíne do 20.9.2024.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý
Radoslav Králik: Vieme určiť konkrétne termíny výstavby cesty IBV?
Starosta obce: VO je pripravené na spustenie. Budem vás informovať o termíne stretnutia vo veci kábla. 
Milan Bobrik: Upozorňujem, že počas výstavby cesty bude potrebné zabezpečiť náhradnú prístupovú cestu.

K bodu 7
Starosta obce: Chystáme sa podať žiadosť o nenávratný finančný príspevok z Environmentálneho fondu na 
nákup traktora s príslušenstvom. Máme možnosť získať techniku v sume do 150.000 EUR so spoluúčasťou obce 
1%. Potrebujeme menší komunálny traktor, k nemu prednú radlicu na sneh, vlečku, mulčovač a iné 
príslušenstvo. Nakoľko v zmysle Zásad nakladania s majetkom obce o takomto nákupe rozhoduje OZ, zaradili 
sme tento bod do programu, materiály vám boli zaslané vopred.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok z Enviromentálneho fondu formou dotácie na rok 2024 -  
Oblasť: Rozvoj odpadového a obehového hospodárstva, Činnosť Cl: „Nákup traktora s príslušenstvom“, 
nakoľko ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja obce,
2. súhlasí
so zabezpečením povinného spolufinancovania projektu t. j. min. 1 % z celkových oprávnených výdavkov a 
zároveň tiež súhlasí so zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 
realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, D ušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. Dušan Strapoň 4
Proti: • 0
Zdržal sa: M ichal Forgáč 1

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 8
Dušana Ilavská: Ako ste si mali možnosť prečítať v zaslaných materiáloch, cesta do Račkovej doliny je vo 
veľmi zlom stave a jej správca Správa TANAPu nemá záujem ojej opravu. Ponúkli nám, aby sme si ju prevzali 
do majetku. Správca cesty nás upozornil, že môže dať z dôvodu zlého stavu cesty obmedzenie premávky. Obec 
podá žiadosť o odkúpenie a prevod správy, potom sa vypracuje znalecký posudok a až potom sa obec rozhodne, 
či ponuku prijme. Na opravu cesty máme sľúbené financie z ministerstva. Vyzvala som vás poslancov, aby ste 
podali aj iné návrhy riešenia zlého stavu tejto cesty.
Ing. Dušan Strapoň: Som za to, aby cesta bola. Vážim si prácu Dušany Ilavskej, ktorú v tejto veci odviedla. 
Chcem upozorniť, že cesta do Račkovej doliny sa stavala po vojne, stavali ju Pribylinci vlastnými rukami. 
Neskôr bola znárodnená. Urbár žiadal ojej vrátenie, no niekde sa to zaseklo a nepodarilo sa to dotiahnuť. Prečo 
by sme mali niekomu za ňu platiť, keď po správnosti má patriť urbáru?
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Správa TANAP-u je správca cesty, vlastníkom je Slovenská republika. 
Štát má presný postup, ktorý sa musí dodržať pri zbavovaní sa prebytočného majetku. Preto bude celý proces 
trvať 9 mesiacov. Je 5 možných spôsobov: predaj, bezodplatný prevod, dlhodobý prenájom, združenie 
finančných prostriedkov, alebo môžeme donútiť Správu TANAP-u aby cestu zrekonštruovala. Len obecné 
zastupiteľstvo má oprávnenie rozhodnúť o spôsobe, ako sa to urobí. Upozorňujem, že náklady budú vysoké. 
Určite bude potrebné zaplatiť odborne spôsobilú osobu, ktorá na tom bude pracovať. A vysoké budú aj náklady 
na samotné práce, v Tatranskej Lomnici rekonštrukcia podobnej cesty o dĺžke 2 km vyšla na 1,5 milióna EUR. 
Naša cesta má dĺžku 3,56 km.
Radoslav Králik: Tak začnime na PSBU, aby na valnom zhromaždení predniesli návrh, aby im štát cestu vrátil. 
Dušana Ilavská: Uskutočnilo sa niekoľko pracovných stretnutí v tejto veci, boli na nich prítomní aj predsedovia 
okolitých urbárov. Môžeme zisťovať, kto má byť po správnosti vlastník, a stratíme ďalšie 3 roky. Správa 
TANAP-u do opravy cesty nepôjde, lebo ju nepotrebuje.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Podľa zákona o pozemných komunikáciách je správca povinný sa o ňu 
starať.
Dušana Ilavská: V septembri sem príde právnik Správy TANAP-u, stretneme sa s ním všetci poslanci 
a dohodneme podrobnosti. Ešte vás chcem oboznámiť s e-mailom od pána Petríka, iniciátora myšlienky, ktorý



mi poslal 25.8.2024 a je adresovaný poslancom a starostovi obce (Dušana Ilavská prečítala text listu, list je 
prílohou zápisnice).
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

/. berie na vedomie
Správu Dušany Ilavskej zo služobnej cesty dňa 31.7.2024 

2. súhlasí
so začatím jednaní so Správou TANAP-u vo veci prevodu správy alebo vlastníctva Komunikácie do Račkovej 
doliny na Obec Pribylina za účelom získania oprávnenia na zabezpečenie realizácie rekonštrukcie komunikácie.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláš, M ichal Forgáč, Dušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 9
Miroslav Balát Je potrebné, aby starosta poveril ekonómku vypracovaním analýzy finančnej náročnosti, koľko 
by stálo oddelenie materskej školy od základnej školy.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Ako poslanci musíte hájiť záujmy obce a nepripustiť finančnú stratu. 
Do úvahy treba vziať aj zmeny, ktoré teraz nastali vo financovaní materských škôl.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
vypracovanie analýzy finančnej náročnosti MŠ bez ZŠ do termínu 30.9.2024.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: M iroslav Baláž, M ichal Forgáč, D ušana Ilavská, Radoslav Králik, Ing. D ušan Strapoň 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 10
Miroslav Balát Čo bude ďalej s ATC?
Ing. Dušan Strapoň: Ľudia si chcú od nás prenajať pozemok v ATC a my nechceme?
Radoslav Králik: Koncom júla mi volal M.P., že stále nemá nájomnú zmluvu, a bez zmluvy nebude robiť nič. 
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Zmluva nebola pre obec výhodná, každú chvíľu sa v nej robili zmeny. 
Odporučil som obci uzavrieť zmluvu o budúcej zmluve, tým by aj budúci nájomca získal istotu. Upozorňujem, 
že presúvať nájom na tretiu osobu je neprijateľné.
Radoslav Králik: V marci sme sa dohodli, že predloženú zmluvu upravíme.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Ochota musí byť na oboch stranách. Zmluva musí byť dobre ošetrená. 
Jana Slabejová, ekonómka obce: Cena za prenájom pozemkov v ATC bola schválená uznesením OZ č. 50/2007 
zo dňa 13.12.2007 vo výške 11,29 EUR/m2/rok, k tomu sa účtuje spotreba elektriny podľa podružného 
elektromera. Zvážte, či by nebolo dobré túto cenu zvýšiť.
Miroslav Balát Oplotenie areálu ATC sa kedy dokončí?
Starosta obce: Podľa výsledku hospodárenia ATC uvidíme. Určite až po skončení prevádzky.
Radoslav Králik: Ja by som využil, že tuje hlavný kontrolór obce. Poraďte nám, ako najlepšie viesť ATC? 
Miroslav Balát Navrhujem reštauráciu prenajať a ostatné nechať obci.
Ľudovít Budzák, hlavný kontrolór obce: Toto sme už riešili, keď ste nastúpili do OZ. Rozdeľovať 
neodporúčam. Treba sa rozhodnúť, či viesť ATC vo vlastnej réžii, alebo ho prenajať. Vypracovať finančný plán 
na obnovu zariadenia.
Zdena Račková, fakturantka obce: Keď si pozriete výsledok hospodárenia, uvidíte aké úkony treba urobiť len 
na spustenie prevádzky a čo všetko za tým je. Už teraz treba zvažovať, ako to urobíme budúcu sezónu.

K bodu 11
Peter Červeň: O bytovky sa nikto nestará. Plynové kotle majú svoju životnosť, má obec toľko peňazí, aby platila 
za opravu riadiacej jednotky 500 EUR? A ďalej chceme požiadať o upratovaciu službu s tým, že oslovíte 
upratovacie firmy, urobíte zmluvu a poplatok zahrniete do nájomného.
Milada Červeňová: Nikdy sme nedostali vyúčtovanie fondu opráv. V bytovke bývame 15 rokov, za ten čas sa 
musela vo fonde opráv našetriť veľká suma. Balkóny sú v katastrofálnom stave a nič sa nerobí.
Miroslav Balát Ako predseda sociálnej komisie chcem zvolať komisiu na prejednanie bytoviek.
Michal Forgáč: Čo s tou búdou, čo sa stavia v osade pri Šteckovi?
Starosta obce: Je to čierna stavba, bude štátny stavebný dohľad.



Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 20:19 hod.
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Príloha č.1 Zápisnice zo zasadnutia OZ v Pribyline dňa 26.8.2024

Dobrý den vaz p. poslanci,poslankyne OZ,p. starosta obce Pribylina.

Som iniciátorom diania vo veci opravy cesty do Račkovej doliny od r. 2021 ...cez Min. 
pôdohospodárstva a MZP SR sa mi v r.2023 podarilo konečne presadit spoločne 
rokovanie všetkých zainteresovaných právnych subjektov pod záštitou Tanapu SR so 
šidlom vT. Lomnici.
Je správcom cesty ktorá,mu bola delimitovaná od St. lesov SR v r. 2022 pricesom medzi 
MP SR...na MZP SR.
Odvtedy prebehli 4 spol. rokovania vid prislusne zápisnice..možne a dostupne k 
preštudovaniu u p. Fleischhacketovej.Snaha bola od všetkých zúčastnených aj ked to je 
cele komplikovaný proces!!!Medzitym nastúpila nová vlada SR.Je august 2024 a az teraz 
je jedinečná šanca zrealizovat povodny projekt z r. 2016!!!,ktorý do r. 06.2024..ležal v 
hodnote cca 25000eur zalozeny vsufliku starostu starostov obcí Pribylina. Do výraznej 
zmeny vstúpili teraz manželia llavskí, prohekt bol na kontrile na MZP SR predložený k 
revízii a určenia dalsieho pozitívneho postupu vo veci včítane finančného krytia buducej 
potencionalnej akcie.
Podrobnosti vam určite vysvetlí p. Dušana llavska zástupkyňa p. starostu.
30 rokov daný nevyhovujúci, kriticky stav tejto cesty z hladiska technického, 
bezpečnostného a celkového v poňatí rozvoja cestovného ruchu..doteraz 
pretrváva.Každoročne aj tak musi obec , urbasiat ci aj vlastníci príslušných rekr. 
zariadení vynakladat nemale fin. prostriedky na aku takú udrzbu..akej takej zjazdnosti 
cesty.Je to hanba Západných Tatier!!!co som uvadzal aj v cca 25 tich komunikáciách s 
ministerstvami, VUC Zikina, Okresný úrad LM.Cesta Dlobody v cca 43km dlzke bude za 
42mil eur chvalabohu opravená po desiatkach rokov.Tento cca 3,4 km úsek ale 
stagnoval doteraz. Aj p. starostka Jamnika p. Vlckova by uvítala predĺženie 
potencionalnej velkej opravy cesty az za most ..po bývalý Mier o cca 800m v dlzke. 
Naklady na opravy cesty za cca 20 rokov mohli predstavovat cca aj okolo 
200000eur!!nevyuzity projekt 25000 eur!!! peniaze vyhodené tzv. do luftu s minimálnym 
benefitom...jamy su stále erodovane pocasim v danej oblasti.To sme naozaj taki 
bohatí,ze si toto plytvanie verejnými ci súkromnými fin. prostriedkami ...môžeme 
dovolit? Hadam uz stačilo, ci nie?
Preto vas zdvorilo žiadam o podporu v danej veci.
V Nar. parky Slov. Raj takto ci podobne zrekonstruivalu cestu na Klastorisko v srdci NP!!! 
za 7 mesiacov!!! Klobúk dolu.A tu ziju ini ludia??Nezaujem mnohých zainteresovaných o 
def. prijatelne riešenie..s dotiahnutím veci do uspesneho konca bol minimálny ak nie 
...nijaky.Je to smutné a preto treba tuto vec ..pre verejne dobro!! definitívne zmenit 
pravé v tomto čase a s vašou podporou a pomocou.
Ďakujem p. Ilavskej za moznost sa k vam prihovorit.
Zelam len úspech 
S pozdravom
Ing. Julius Petrik, občan SR..NR,LH


